
Hej Karina 
  
Jeg ved ikke om dette er et spørgsmål du kan svare på, men jeg er som borger og 
offentlig ansat ved at køre sur i det, der sker.

  
Vi har fået meddelelse om fra SKAT, at alle de sager vi har fremsendt vedrørende 
kontanthjælp til SKAT bliver returneret, og vi skal kigge på sagerne igen og se om 
de er korrekt oversendt og er klar til inddrivelse.

  
Jeg har som ansat ved Kolding kommune gjort hvad jeg kunne for, at det jeg har 
sendt over til SKAT er korrekt. Nu stopper SKAT alt inddrivelse også selv om 
kravene er retsgyldige. De har ikke ressourcer til at kigge på sagerne. De sendes 
tilbage til kommunerne, da kommunerne så skal tage sig af tingene.

  
Dette er for så vidt også ok, at vi skal kigge på sagerne, da noget kan være 
forkert oversendt, men SKAT har eksisteret siden nov. 2005, så er det da 
beskæmmende, at de i snart 4 år har inddrevet krav der var forkerte. Eller der er 
måske ikke sket noget ?

  
Kunne inddrivelsen ikke fortsætte uændret, så dem der er korrekte kan fortsætte, og
der kan komme penge til kommunerne, nu kommer der til at være en periode, hvor der 
ikke kommer en krone ind, og hvor langt tid vil det ikke tage. Så dem der skylder 
og ikke betaler enhver sit har igen frit lejde.

  
Med venlig hilsen 
  
  
En frustreret borger/ansat ved det offentlige (kommune) 
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